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Protokół nr XXXIV/2013 

 XXXIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 
z dnia 28 listopada 2013 r. 

BR.0002.11.2013 
 
XXXIIV Sesj ę Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Krystyna Kralkowska .  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
Radna nieobecna usprawiedliwiona: Małgorzata Ludwiszewska. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu XXXIII 
sesji Rady Powiatu z dnia 31 października 2013 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  
Protokół XXXIII sesji z dnia 31 października 2013 r. został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXIII sesji z dnia 31 października 2013 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie przestrzegania 

prawa budowlanego w powiecie.  
7. Spotkanie z pełnomocnikiem Ministerstwa Obrony Narodowej do spraw obchodów 

setnej rocznicy I wojny światowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 5 przy 

Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 r.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi 
dotyczące porządku obrad. 
M. Cimoch poprosił o zdjęcie punktu 7. porządku obrad: „Spotkanie z pełnomocnikiem 
Ministerstwa Obrony Narodowej do spraw obchodów setnej rocznicy I wojny światowej”, 
którego -  przy ustalaniu planu pracy Rady Powiatu - był autorem. 
Stwierdził, że rok temu został wprowadzony w błąd, a ponadto osoba, która miała uczestniczyć 
w sesji nie mogła na nią przybyć. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o akceptację zmiany. 
Następne punkty porządku obrad realizowane będą w kolejności przedstawionej jak wyżej. 
Radni, w głosowaniu, jednogłośnie zaakceptowali zmianę w porządku obrad - zdjęcie 
punktu 7. : „Spotkanie z pełnomocnikiem Ministerstwa Obrony Narodowej do spraw 
obchodów setnej rocznicy I wojny światowej”. 
 
Innych wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
M. Drzażdżewski oznajmił, że Szkoła Policealna im. Hanny Chrzanowskiej brała udział 
w V edycji konkursu „Ambasador EFS 2013 w ramach Dobrych Praktyk POKL”  
i tego tytułu  27 listopada 2013 r. w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie  odebrał, w imieniu 
Powiatu Giżyckiego i Szkoły Policealnej, wyróżnienie  za projekt „Giżycki MEDYK – najlepszy 
absolwent na rynku pracy”, doceniony za  kompleksowe uwzględnienie potrzeb pracodawców 
i uczniów, mający bardzo szerokie oddziaływanie na wiele grup społecznych.  
Starosta M. Drzażdżewski oraz Przewodnicząca Rady Powiatu złożyli gratulacje dyrektorowi 
szkoły Cezaremu Piórkowskiemu. 
 
S. Bojarski, jako radny z gminy Ryn, w imieniu mieszkańców wsi Jeziorko, sołtysa Piotra 
Suchorowiec z Radą Sołecką przekazał podziękowania Radzie i Zarządowi  Powiatu oraz 
Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za położenie nawierzchni asfaltowej na odcinku 1 km 
drogi Sterławki  Wielkie – Jeziorko, a także prośbę o dalsze utwardzenie nawierzchni tej drogi. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Nabyliśmy na rzecz powiatu nieruchomość w Kruklankach w celu uregulowania stanu 
prawnego drogi powiatowej: granica państwa – Banie Mazurskie – Jakunówka – 
Kruklanki – Sołdany – droga krajowa 63. 

2) Zastanawiamy się nad sprzedażą działek usytuowanych przy szpitalu, które są 
własnością powiatu, a nie weszły umową do zasobów szpitala. 

3) Przyjęliśmy plan zimowego utrzymania dróg. 
4) Wsparliśmy wyjazd młodzieży szkoły z Wilkas  na olimpiadę „Destination 

Imagination” organizowaną przez Fundację Wspierania i Rozwoju Kreatywności w 
Pekinie kwotą 1500 zł.  

5) Otrzymaliśmy od Żeglugi Mazurskiej propozycję współpracy w zakresie powołania 
klasy żeglugi śródlądowej. Jest u nas takie zapotrzebowanie, chcemy zbadać rynek 
w województwie warmińsko – mazurskim, a także na Pojezierzach Augustowskim 
i Iławskim oraz na części Wisły. Klasa planowana byłaby w Zespole Szkół 
Elektronicznych, a praktyki w Żegludze Mazurskiej. 

6) Kontrakt z NFZ – byłoby dobrze, gdyby utrzymał się na tegorocznym poziomie, 
Prezes Bestwina negocjuje aneks do umowy.  

7) Złożyliśmy dwa projekty w ramach tzw. schetynówek – w utworzonym rankingu 
projektów zostały one ujęte, ale poniżej finansowania; dotyczy to skrzyżowania ulic: 
Wodociągowa – Jagiełły oraz odcinka drogi Ruda – Rydzewo. 

8) W piśmie samorządowym „Wspólnota” ogłoszono ranking wykorzystania środków 
europejskich w ujęciu na 1 mieszkańca – na 314 powiatów ziemskich powiat giżycki 
znajduje się na 19 miejscu. 

9) Grupa podmiotów turystycznych z Wilkas, Rynu, Wydmin stworzyła inicjatywę 
powołania Klastra Turystycznego „Mazury”. Łącząc siły, wysuwając wspólne oferty 
mogą osiągnąć więcej z Unii Europejskiej. Za tym śladem powinny pójść dalsze 
przedsiębiorstwa, łatwiej im będzie wziąć finalne produkty grupowe. 

10) Stypendia Prezesa Rady Ministrów przyznane za wyjątkowe osiągnięcia naukowe 
otrzymało 173 uczniów z Warmii i Mazur,  z  powiatu giżyckiego  8 uczniów. 
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1) Beata Olchówka – klasa II, I Liceum Ogólnokształcące im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Giżycku, 

2) Eliza Supińska – klasa III, II Liceum Ogólnokształcące im. Gustawa Gizewiusza w 
Giżycku, 

3) Mirosław Janusz Bułat – klasa II, Technikum Nr 2 w Zespole Szkół 
Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku, 

4) Izabela Paulina Świca – klasa IV, Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania 
Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku, 

5) Edyta Staszkun – klasa IV, Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w 
Giżycku, 

6) Kamila Ewelina Daszkiewicz – klasa IV, Technikum Zakładu Doskonalenia 
Zawodowego w Białymstoku z/s w Giżycku, 

7) Sylwia Anna Pacek – klasa III, Liceum Ogólnokształcące Zakładu Doskonalenia 
Zawodowego w Białymstoku z/s w Giżycku, 

8) Joanna Radziewicz – klasa II, Samorządowe Liceum Ogólnokształcące w Zespole 
Szkół Ogólnokształcących w Wydminach. 

11)  Z okazji Dnia Pracownika Socjalnego wyróżnienie Marszałka Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego za wybitne osiągnięcia w dziedzinie pomocy społecznej 
otrzymała Pani Bernadetta Wojtuń –  dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
Dom Świętej Faustyny „Wielkie Serce” Caritas Diecezji Ełckiej w Giżycku. 

12)  Giżyccy laureaci na Gali Jakości 2013 w różnych kategoriach: 
• produkt żywnościowy – wyróżnienie I stopnia otrzymała „Eko-Piekarnia” Sp. z o.o. 

Wydminy  za produkt chleb żytni na zakwasie,  
• usługa gastronomiczna – statuetkę otrzymała Gospoda „Pod Czarnym Łabędziem” 

Rydzewo za usługi gastronomiczne,  
• wydarzenia: statuetkę otrzymał Aeroklub Krainy Jezior  za wydarzenie „Mazury 

AirShow”, 
• organizacje publiczne: wyróżnienie I Stopnia za Doskonałość Zarządzania otrzymał 

Urząd Miasta i Gminy Ryn. 
13) Dużą popularnością cieszyły się dyżury pracownika Narodowego Funduszu Zdrowia z 

Ełku zorganizowane przez Wydział Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego  we 
współpracy z Delegaturą NFZ  w sprawie Zintegrowanego Informatora Pacjenta (ZIP). w 
dniach: 15 października, 14 i 15 listopada oraz 22 listopada. Dane dostępowe do swojego 
konta (hasło i login) otrzymały w sumie 583 osoby. 

14) Giżycka Grupa Regatowa złożona z 7 młodych żeglarzy wystartowała w regatach w 
Chorwacji 

• 8 - 10 listopada 2013 r. o Puchar Malij Lośnij (wyspa Cres) –  7 miejsce zajął 
Filip Szmit – 1 miejsce w kategorii poniżej 12 lat  

• 11 - 12 listopada 2013 r. – II Polski Puchar Zadaru  – 1 miejsce – Julia Szmit, 
2 miejsce – Filip Szmit 

• 16 listopada 2013 r. – Regaty o Kup /Puchar/ Św. Kreswana w Zadarze 
      Klasyfikacja końcowa: 2 miejsce – Julia  Szmit, 5 miejsce – Maciej Abramowicz, 

7 miejsce – Filip Szmit 
15) I miejsce i awans do regionów zajęło  II LO Giżycko  w rozgrywkach rejonowych w 

siatkówce dziewcząt szkół ponadgimnazjalnych w Olecku. 
16) Koszykarki Zespołu Szkół Zawodowych ponownie zostały mistrzyniami Powiatu 

w Mistrzostwach Powiatu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koszykówce Dziewcząt (przed 
II LO i I LO).  

17) Dziewczęta z Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu zdobyły pierwsze 
miejsce w Finale Wojewódzkiego Turnieju „Moje Boisko Orlik 2012” w piłce nożnej 
dziewcząt szkół ponadgimnazjalnych w Biskupcu.  
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Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
I. Walasek przypomniała, iż w maju Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu zwróciła 
się do Rady Miejskiej o stanowisko w sprawie Bazy Sportów Wodnych. Dwukrotnie też z 
przedstawicielami naszej Rady uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Mienia Rady Miejskiej. Na 
drugim posiedzeniu 12 listopada zaproponowaliśmy ponownie długoletnią dzierżawę. Wobec 
naszej zdecydowanej postawy P. Burmistrz odpowiedziała, że ma stały kontakt ze Starosta w tej 
sprawie, zawarte zostało ustne porozumienie ze Starostą i gminami o zagospodarowaniu 
nabrzeża, na mocy którego zgłosi projekt do Programu Regionalnego o porządne 
zagospodarowanie terenu nad Niegocinem – plaży i terenu Bazy. Wobec tego radna pyta, 
dlaczego Starosta nie informuje o tym radnych powiatowych, którzy myślą, że nic się nie dzieje 
w tej sprawie. 
K. Kralkowska  potwierdziła informację przedmówczyni, myśleliśmy o braku zainteresowania 
ze strony radnych miejskich, a tu okazało się, że Starosta wszystko wie. 
M. Drzażdżewski oznajmił, iż P. Burmistrz mówiła o programie dla obszaru funkcjonalnego, 
który dotyczy zagospodarowania nabrzeża Niegocina. Bardzo cieszy się, że ma powstać nowy 
budynek  Bazy , taki jak niegdyś tam był. Sprawa zaczyna ewaluować w dobrym kierunku. 
Prosił P. Burmistrz o kontakt – albo razem staramy się o środki, albo II wersja – tworzymy 
palcówkę w Ekomarinie, co pozwoli nam zacząć działania. 
I. Walasek zapytała czy radni mają więc  zaprzestać działań. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że nie, bo nie wie, jakie będą losy  tego programu, jakie będą 
priorytety w Regionalnym Programie Operacyjnym, może przyszły Kapitał Ludzki będzie 
związany z inwestycjami. Bez Miasta nic nie zrobimy, gdyż to ich ziemia, chyba że gdzie indziej 
Bazę zbudujemy. 
H. Sarul powiedziała, że powinien tam zajrzeć Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, nie 
czekajmy na katastrofę budowlaną. 
M. Podskalny powiedział, że w maju na wspólnym posiedzeniu większość radnych opowiada 
się, aby Baza pozostała w naszych rękach, teraz Burmistrz wypowiada słowa, które Starosta 
potwierdza, radny prosi o wspólne stanowisko Burmistrza i Starosty w tej sprawie i 
przedstawienie go na sesji. Stwierdził, że gdy Bazę przeniesie się do Rynu, to w Giżycku 
podniesie się larum, że dzieci i młodzież pozbawia się tej Bazy. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że nie jest to jego stanowisko, on reprezentuje samorząd 
powiatowy, myśli, że sprawa jest już bliska załatwienia. 
K. Kralkowska  powiedziała, że radni wypracowali alternatywę, którą przedstawili, a od maja do 
tej pory nie można podjąć decyzji, wrócimy do tematu na następnej sesji. 
M. Kaczorowska zgłosiła 4 sprawy: 
1) zapytała kiedy skończy się remont w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym; 
2) zapytała kiedy przeprowadzony zostanie remont ulicy Wiejskiej; 
3) zapytała czy było spotkanie dotyczące otwierania mostu obrotowego; 
4) onegdaj wnioskowała o ustawienie znaku STOP na skrzyżowaniu ulic Obwodowej 

i Suwalskiej , owszem ustawiono znak od strony Giżycka, ale od Sulim już nie; 
5) utworzyła się grupa inicjatywna w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Obwodowej 

i Świderskiej, złożyliśmy pismo w tej sprawie do generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad, zbieramy podpisy pod petycją, jeśli do wiosny nic się nie zrobi w tej sprawie, to 
będzie wiec, a jeśli nic do lata, to będą pochody wstrzymujące ruch. Gdy most obrotowy jest 
nieczynny dla ruchu, to obwodówka jest jedyną ulicą przelotową. 

M.  Drzażdżewski odpowiedział, że od wielu lat bombardujemy GDDKiA o to skrzyżowanie, 
nie ma możliwości finansowania tej inwestycji z innych źródeł. We wtorek będzie spotkanie z 
głównym projektantem obwodnicy, mało realne, aby do roku 2020  była zrobiona w całości, bo 
to koszt setek milionów. Jego działania skłaniają się do zrobienia wybiórczo 2 – 3 rozwiązań 
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technicznych, aby udrożnić ruch, może uda się przeprawa przez kanał, dokumentacja jest już na 
ukończeniu, trzeba szukać rządowych pieniędzy. 
SOS-W: wykonawca nie dotrzymuje umowy, prawdopodobnie możemy ją rozwiązać, ale 
musimy zbadać, czy projekt będzie aktualny. Te problemy to konsekwencja zastosowania 
umowy o zamówieniach publicznych. 
J. Pipiro odpowiedział na pytanie o most obrotowy – spotkaliśmy się z podmiotami branży 
turystycznej, zadaliśmy im pytania, mieli się odezwać, nie odezwali się, więc godziny otwarcia 
nie zostaną zmienione. Co do ul. Wiejskiej – nie wiemy jak będzie, w przyszłym roku chcemy 
dokończyć naprawę ulicy Rolniczej. 
M. Kaczorowska  zasugerowała, aby zaprosić mieszkańców dzielnicy z za kanału. 
Ł. Bielewski powiedział, że wójt gminy Giżycko chce postawić wiatraki w naszym 
bezpośrednim sąsiedztwie, grozi nam katastrofa z punktu widzenia turystyki. Poprosił Starostę, 
przy poszanowaniu autonomii gminy, aby spowodował, by nie stawiać ich w powiecie giżyckim. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że dzisiaj rozmawiał z wójtem, przekazał wątpliwości. Wójt 
jest na etapie planu zagospodarowania i dużo przemawia za tym, aby nie uchwalać postawienia 
wiatraków. 
M. Podskalny zapytał czy oznakowanie zabytków na terenie gmin ma już jakiś harmonogram. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że będzie w przyszłym roku. 
K. Kralkowska  podziękowała Staroście i radnemu S. Bojarskiemu za podjęcie inicjatywy na 
rzecz utworzenia domu pomocy dla ludzi z chorobą Alzheimera. 
M. Drzażdżewski wyjaśnił, iż jako powiat nie dysponujemy nieruchomością odpowiednią na ten 
cel, zwróciliśmy się do Burmistrza gminy Ryn, który wskazał budynek starej szkoły w 
Sterławkach Wielkich, który po adaptacji mógłby spełnić oczekiwania. Wicestarosta Strażewicz 
był przedwczoraj na spotkaniu związku powiatów i zapytał o pieniądze na domy środowiskowej 
samopomocy. Istnieje szansa, że będą pieniądze od wojewody, trzeba złożyć wniosek. 
M. Drzażdżewski dodał, iż w dniu dzisiejszym o 9.00 podpisaliśmy w Orzyszu dokument – 
gmina Miłki, Orzysz, Miasto Giżycko, Gmina Giżycko i Powiat Giżycki – o sfinansowanie 
inwentaryzacji przyrodniczej. Ten dokument potrzebny jest do realizacji nowej drogi wodnej, 
przyda się on również na potencjalne inwestycje rozwojowe, drogowe – zawsze, przy każdym 
projekcie inwestycyjnym  niezbędne jest studium oddziaływania na środowisko naturalne. 
Innych tematów nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję. 
 
Ad. 6. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie 
przestrzegania prawa budowlanego w powiecie.  
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z treścią Informacji  nie 
wnosząc uwag do jej treści. Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, iż Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu bardzo dokładnie omawiała zagadnienia dotyczące zadań Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego i ich realizacji, wyrażając ubolewanie z powodu małych środków 
finansowych przekazywanych przez wojewodę na jego działalność. 
 
Ad. 7. Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 5 
przy Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w 
Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Proponowany projekt uchwały wynika z wprowadzonych ustawą z dnia 19 sierpnia 2011 r. 
o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz innych ustaw (Dz. U. Nr 205 poz.1206) zmian 
organizacyjnych dotyczących ustroju szkół ponadgimnazjalnych.  Wprowadzone zmiany 
ustawowe w tym zakresie nie przewidują prowadzenia zasadniczych szkół zawodowych dla 
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dorosłych. W Zasadniczej Szkole Zawodowej nr 5 dla dorosłych w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli istnieje wyłącznie klasa trzecia. 
Od dwóch lat szkoła nie prowadzi naboru.  Szkoła zakończy działalność w dniu 31 sierpnia 
2014 r. Likwidacja wymienionej w projekcie uchwały szkoły nie spowoduje utraty szansy na 
zdobycie poszukiwanych zawodów oraz nie wpłynie na pogorszenie sytuacji zawodowej osób 
w nich zatrudnionych. Nowa struktura szkół ponadgimnazjalnych zapewnia możliwość 
kształcenia dorosłym w ramach kwalifikacyjnych kursów zawodowych. Centrum Kształcenia 
Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli od dwóch lat prowadzi nauczanie w tej 
formie. Zgodnie z art. 59 ust. 1 ustawy o systemie oświaty, szkoła publiczna prowadzona przez 
jednostkę samorządu terytorialnego, może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez 
organ prowadzący szkołę, po zapewnieniu przez ten organ uczniom możliwości kontynuowania 
nauki w innej szkole publicznej tego samego typu, a także kształcącej w tym samym lub 
zbliżonym zawodzie. Ten warunek nie dotyczy tej szkoły, ponieważ uczniowie (słuchacze) 
skończą naukę przed dniem likwidacji. 
Organ prowadzący jest zobowiązany zawiadomić, co najmniej na sześć miesięcy przed terminem 
likwidacji szkoły: rodziców uczniów (w przypadku szkoły dla dorosłych – uczniów), 
właściwego kuratora oświaty oraz organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 
właściwej do prowadzenia szkoły danego typu. Podjecie  uchwały rozpocznie wyżej opisaną 
procedurę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała XXXIV.198.2013 w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 
5 przy Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w 
Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały Nr XXVI.163.2013 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 lutego 2013 r. związane 
jest z koniecznością efektywnego wykorzystania środków PFRON we wszystkich działach. 
Proponowane przesunięcia wynikają ze zwrotów środków w wyniku końcowych rozliczeń 
w pozycjach – turnusy rehabilitacyjne, likwidacji barier funkcjonalnych, sport kultura rekreacja 
i turystyka. Środki te zostanę przeznaczone na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnym. W pozycji tej występuje największe zapotrzebowanie na tego typu pomoc.  
Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 10 października 2013 r. – załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXXIV.199.2013 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 r. została podjęta 
– stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do projektu uchwały: 
Dochody: 
Rozdz.75020 i rozdz.85111 – zmiany w celu zapisania w prawidłowej podziałce klasyfikacji 
budżetowej dochodów z tytułu dzierżawy przez Szpital sp. z o.o. mienia Powiatowego. 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy zwiększenia planu dochodów uzyskiwanych przez Zarząd Dróg 
Powiatowych (z opłat za zajęcie pasa drogowego i sprzedaży składników majątkowych) 
i przeznaczenia ich na wydatki w tej jednostce związane z utrzymaniem dróg oraz z tytułu 
dodatkowych środków (w wysokości 100.000 zł) z Nadleśnictwa Giżycko na dofinansowanie 
przebudowy drogi nr 1853N Talki-Pańska Wola. Ponadto dokonuje się przesunięć między 
paragrafami w celu zabezpieczenia środków na remonty, opłacenie podatku od towarów i usług 
oraz inwestycje i zakupy inwestycyjne (zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszego projektu). 
Rozdz.85395 – dotyczy dofinansowania ze środków PFRON będących w dyspozycji Samorządu 
Województwa (23.000 zł) zakupu maszyn i urządzeń do Zakładu Aktywności Zawodowej.  
Wydatki: 
Rozdz.71015 – dotyczy wniosku Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w związku z 
koniecznością zabezpieczenia środków na wynagrodzenia osobowe członków korpusu służby 
cywilnej,  
Rozdz.75411 – dotyczy wniosku o przesunięcia nadwyżki środków planowanych na pozostałe 
należności funkcjonariuszy Komendy Powiatowej PSP na remonty oraz zakup materiałów 
i wyposażenia. 
Rozdz.80130 – dotyczy zmian w planach projektów: 
„Aktywizacja społeczności sąsiedzkich poprzez rozwój infrastruktury sportowej i innych działań 
edukacyjnych”, 
„Podniesienia kompetencji uczniów Technikum nr 3 drogą ich sukcesu zawodowego”. 
Rozdz.80146 – dotyczy wniosku Szkoły Policealnej o zmiany w celu zabezpieczenia środków na 
przeprowadzenie szkolenia rady pedagogicznej oraz zmiany w planie projektu pn.: „SORE 
działają w szkole – nowy model doskonalenia nauczycieli w Powiecie Giżyckim”. 
Rozdz.80195 – dotyczy zmiany w planie projektu pn.: „Rozwój infrastruktury i współpracy 
w edukacji zdrowotnej”. 
Rozdz.85403 – dotyczy zmiany w planie projektu pn.: „Rozwój moją szansą – wieloprofilowe 
wspomagania rozwoju osób z niepełnosprawnością intelektualną i autyzmem”. 
Rozdz.85202 – dotyczy wniosku Domu Pomocy Społecznej o zmiany w związku 
z koniecznością zakupu kotła warzelnego gazowego i pieca konwekcyjno-parowego. 
Rozdz.92195 – dotyczy wniosku Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 
w celu zabezpieczenia środków na nagrody dla laureatów przeglądu wokalnego.   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXIV.200.2013 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 
2013. została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. 11. Sprawy różne.  
H. Sarul powiedziała, iż Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu w Giżycku w dniu 19 
listopada 2013 r. odbyła swoje posiedzenie w Zakładzie Unieszkodliwiania Odpadów 
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Komunalnych w Spytkowie koło Giżycka w obecności Prezes Zarządu ZUOK  Pawła 
Lachowicza oraz przewodniczącego Zarządu Mazurskiego Związku Międzygminnego - 
Gospodarka Odpadami, Wojciecha Ogłuszki.  
Radna poinformowała, iż III komora inwestycji nadal nie działa. Po obserwacji pracy zakładu 
stwierdza, że najlepiej nie segregować śmieci, gdyż wszystko idzie na jedną kupę - to po co jest 
ta segregacja domowa. Dla niej, mieszkańca, najważniejsze jest to,  ile kosztuje wywóz śmieci, 
a koszty są bardzo wysokie. Powinniśmy postulować do P. Czacharowskiego, aby Związek 
Międzygminny zmienił zasady, regulamin dla miasta, aby nie stwarzać fikcji, bo nikt nie 
przestrzega tam segregacji. Wcześniej wywóz śmieci kosztował 7 zł, teraz 14 zł. Radna 
proponuje, aby wystąpić ze Związku, i żeby Miasto ustanowiło swoje reguły gospodarki 
śmieciowej. 
H. Sarul zaprosiła wszystkich w dniu 10 grudnia z okazji Światowego Dnia Zwierząt na swój 
wykład pt. „Ludzie i koty w ekosystemie” . 
M. Kaczorowska powiedziała, że W. Ogłuszko na jej skargę na nieoznakowane pojemniki 
śmieciowe w mieście  odbył z nią objazd po mieście w celu ustalenia ich usytuowania. 
Nieprawidłowości zostały natychmiast usunięte. 
M. Kaczorowska zapytała Starostę o zatrudnienie pań z grupy sprzątającej zwolnionych ze 
szpitala. 
M. Drzażdżewski powiedział, że zwrócił się do dyrektorów naszych jednostek o zwrócenie się 
do Związku MGO o przedstawienie kalkulacji kosztów dla ich placówek, bo gdzie indziej są już 
obniżane. 
Co do zatrudnienia pań z grupy sprzątającej zwolnionych ze szpitala - w towarzystwie P. K. 
Kralkowskiej, K. Bestwiny oraz A. Skass odbył spotkanie z paniami ze zwolnionej grupy. Ze 
swojej strony przedstawił rozwiązanie: listę tych osób przekaże kierownikom naszych jednostek 
z prośbą, że gdyby coś się zwalniało, zatrudnić je w pierwszej kolejności. Urząd Pracy też jest 
uczulony na oferty dla nich, ponadto zapewnia szkolenia w zakresie poszukiwania pracy. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w tym punkcie obrad. 
 
Ad. 12. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 17.00 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady. 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk     
 Krystyna Kralkowska 
 


